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Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2015-08-16 

 
Normal agenda på detta möte. Inga frånvarande och styrelsen var beslutmässig. 
 
Rapport från  
Ordförande: 
Verksamhetsplanen gås igenom. Närmast förestående aktiviteter tas upp under resp 
ansvarsområde. Upphandlingar av dessa åtaganden ska göras kostnadseffektivt. 
Styrelsen har uppmärksammats på att medlemmar annekterar samfälld mark. En policy för 
hur detta ska hanteras bör formuleras. 
Medlem ha ansökt om lov att palcera en friggebod närmare än 4,5 meter, styrelsen anser 
placeringen ok om minst en meter lämnas till fastighetsgräns. 
 
Kassören: 
16 medlemmar släpar med betalning. Kravbrev har skickats. 
 
Skogen: 
Rjning/ avverkning i området mot Åkerö är planerade enligt Grönplan. Arbetet handlas upp 
via Skogssällskapet. 
 
Grönområden: 
slagningen av ängarna har dragit ut på tiden, det finns vissa väderskäl som kan accepteras. 
Arrendatorn har lovat slå resterande snarast möjligt. 
 
Vägar: 
Farthinder är uplacerade. Även ett vid Cenrum på prov. 
En skrotbil står vid infart Dragonvägen. Registrerad ägare kontaktad per post. Vi får inte 
flytta den själva utan domstolsbeslut. 
Svartgrus som lagts ut på vissa sträckor har gett gått skydd mot skyfall. 
 
Hamnar: 
Förfrågan på grind på stora bryggan i Vreta är ute på räkning. 
 
Centrum: 
Poolen kommeratt hållas öppen till den 14/9 som  kompensation för problem i säsongsstart. 
 
Medlemsregister 
Ett engångsregister kommer att beställas från Lantmäteriet inför stämman. 
 


